
Komisia kultúry pri OZ v Cíferi 

 

Zápisnica zo dňa 27.9.2023 
 

Prítomní členovia kultúrnej komisie (ďalej len „KK“):   

Ing. Andrea Ujháziová (predsedníčka), Dušan Caja, Irena Gašparovičová, Emília Chmurová, 

Amália Krištofovičová, PhDr. Adriana Krupová, Ing. Dominika Magušin Podhradská, Iveta 

Puchoňová, Ing. Dagmar Straková, Mgr. Veronika Uhlíková 

 

Program: 

1. Otvorenie, privítanie členov KK 

2. Zhodnotenie podujatí uskutočnených od posledného stretnutia KK až do 27.9.2023 

3. Nasledujúce plánované podujatia 

4. Rok kultúry 2024 

5. Cíferské noviny č. 4/2023 

6. Plán podujatí na rok 2024 

7. Voľná diskusia  

8. Záver 

 

Bod 1 - Otvorenie, privítanie členov KK 

 

Bod 2 - Zhodnotenie podujatí uskutočnených od posledného stretnutia KK až do 27.9.2023 

 

a) Súťaž vo varení guláša, pripomienky a nápady členov KK na r. 2024 : 

 

- možnosť oceňovania divákmi, 

- možnosť hlasovania peniazmi – výťažok venovať na nejaký sociálny účel (konzultovať 

so Sociálnou komisiou), 

- uviesť vopred o aké ceny súťažiaci súťažia, 

- vybrať termín bez futbalového zápasu, 

- rezervovať 2 termíny na toto podujatie (kvôli možnosti futbalu). 

 

b) Letná čitáreň pri sekvoji – I. Puchoňová a Ing. D. Magušin Podhradská zhodnotili, že 

čitáreň bola úspešná s peknou účasť detí a s pozitívnou spätnou väzbou detí a ich rodičov. 

Čitáreň sú ochotné zrealizovať aj v r. 2024. 

 

c) Cíferské hodové slávnosti – zhodnotenie a podnety do budúceho roka 2024: 

 

-   prevádzkovatelia kolotočov musia v budúcom roku, počas hudobného kultúrneho  

     programu vypnúť hudbu. Nesmú na verejnosti púšťať skladby s vulgárnym textom. 

- šatne pre účinkujúcich postaviť vedľa pódia, všetky šatne je potrebné osvetliť. 

- pódium musí byť zozadu priechodné pre autá, t. j. pódium je potrebné posunúť dopredu. 

- brigádnici sa majú starať o občerstvenie účinkujúcich a zbierať použité poháre. 

- vyhotoviť špeciálne stravné lístky pre účinkujúcich, inej farby a vybaviť   

     s obsluhou, aby mohli účinkujúci chodiť po občerstvenie prednostne napr. zboku. 



- pridať toalety do areálu futbalového štadióna – miesto konania hodových slávností. 

- boli zaznamenané sťažnosti z dôvodu presunu detského programu v nedeľu  

     24.9.2023 zo 16.00 na 14.45 h. 

            -   komentovanie krojov p. Emíliou Bachratou je potrebné v budúcom roku skrátiť.        

                Postačia odborné podklady pre moderátorku, ktorá kroje v krátkosti okomentuje. 

- objednať viac burčiaku do sprievodu. 

- stany s občerstvením boli tento rok dobre zabezpečené, budúci rok ich postaviť tak isto, 

- nabudúce pozvať do sprievodu aj hasičov z DHZ Cífer, ZUŠ v Cíferi, 

- zabezpečiť vonku aj predaj kávy z reštaurácie Štadión (najmä pokiaľ nebude 

garantovaný predaj prostredníctvom pojazdného stánku). 

 

Bod 3 -  Nasledujúce plánované podujatia 

Predsedníčka oboznámila prítomných o plánovaných podujatiach podľa Plánu podujatí na 

rok 2023 až do dátumu 25.11.2023. 

 

Bod 4 - Rok kultúry 2024 – D. Caja navrhol rok Šarloty Zičiovej – pri príležitosti 100. výročia  

                                             úmrtia. Uvedený návrh bol odsúhlasený na dnešnom stretnutí KK a  

                                             bude predložený na schválenie na rokovaní najbližšieho Obecného  

                                             zastupiteľstva v Cíferi. 

 

Bod 5 - Cíferské noviny č. 4/2023 – oznámenie plánovanej uzávierky koncom novembra, plán  

                                                          predaja novín na vianočných trhoch v Cíferi. 

 

Bod 6  Plán podujatí na rok 2024 – vyžiadať plán podujatí na r. 2024 od miestnych organizácií.  

                                                           Termín: do 20.10.2023. 

 

Bod 7 – Voľná diskusia a záver 

- A. Krupová ponúkla uskutočnenie Kurzu etikety a spoločenského správania, pod jej 

vedením počas dvoch večerov v roku 2024. 

- I. Puchoňová navrhla pridať tabuľu oznamov kultúrnych podujatí do areálu futbalového 

štadióna, a tiež vyčistiť tabuľu na stanici. 

 

- Starosta Mgr. Sagan, PhD.: informoval prítomných: 

- v kaštieli je zriadený Klub seniorov – priestor, ktorý bude slúžiť na stretávanie sa 

členov miestnych organizácií, ale aj na iné účely,  

- tento rok sa bude pokračovať s obnovou zvonice v Páci, 

- prebieha výstavba mlynu a skanzenu v Páci – ku koncu roka majú byť stavby hotové. 

- v areáli futbalového štadióna je plán vybudovania fixného prekrytého pódia, 

- v sklade pre folkloristov, kde sú uložené kroje je požiadavka na vyhotovenie skrine. 

- možnosť opätovného stretávania sa Výšivkárskeho spolku v kaštieli 1x za mesiac. 

Bod 8 –  Záver – Predsedníčka KK poďakovala prítomným za účasť a stretnutie ukončila. 

 

Zapisovateľka: Ing. Martina Habiňáková 

 

 

Overila: Ing. Andrea Ujháziová  


